
Az Off-road szakág közleménye az autocross versenyággal 

kapcsolatos bizalmi szavazásról 

 

 

A közel két éve húzódó lejárató kampány, elszakadási manőver, hecc kampány végére 

szeretett volna véglegesen pontot tenni az Off-road szakág vezetése, annak is vezetője, 

Budai Ferenc. 

Legfőképp az elmúlt hónapokban erősödött fel az az elképzelés, mely szerint az 

autocrossosoknak a saját kezükbe kellene venniük a sorsuk irányítását, egyszóval jobb lenne, 

ha kiválnának az Off-road szakágból, elhagyva ezzel a rallycrossosokat. Ezen túlmenően egy 

magát a sportág jövőjéért aggódó, korábbi versenyző minden alkalmat megragadott arra, 

hogy alaptalanul lejárassa a szakág vezetését, legfőképp annak vezetőjét. Mindannyiszor 

bebizonyosodott, hogy rágalmakról, rosszhiszemű megnyilvánulásokról volt szó. Sajnos 

néhányan – de ketten biztosan, akik ráadásul semmilyen tekintetben nem aktív szereplői a 

szakág életének –, támogatták a „szakadár mozgalmat”. 

Épp ezért október 14-én a szakág vezetője levélben fordult az autocross versenyzőkhöz és a 

futamok rendezőihez, hogy kikérje a véleményüket: akarnak-e változást, akarnak-e kiválást, 

akarnak-e új szakág vezetőt. 

Az eredmény túlontúl egyértelmű: kivétel nélkül mindenki a közös Off-road szakágban 

képzeli el a jövőt, nem elhallgatva azt a tényt, hogy támogatni kell minden olyan elképzelést, 

ami növeli a versenyzők létszámát. 

A bizalmi szavazás eredményeképp, a szakág vezetése felhívja az érintett „sportemberek” 

figyelmét, hogy a jövőben tartózkodjanak minden olyan megnyilvánulástól, amely ártalmas a 

szakág egészének működése, megítélése szempontjából. Ha valaki valóban aggódik az 

autocrossért, akkor minden erejével azon van, hogy fejlődjön, gyarapodjon ez a tábor, és 

nem gáncsoskodás révén próbál a próféta szerepében tündökölni. Ezzel együtt a szakág 

vezetése szívesen vesz minden építő jellegű észrevételt, kritikát, azt, ami nem a rombolást, 

hanem a sportág stabil jövőjét segíti elő. 
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